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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:417 Infrastruktur i hela landet

Jag har i både en skriftlig fråga och en interpellation ställt frågan till 
infrastrukturministern om varför det ser så olika ut i vårt land gällande 
satsningar på infrastruktur, och trots ministerns beskrivning av alla de 
satsningar som görs på vår infrastruktur så finns det områden framför allt i den 
norra delen av landet som inte åtnjuter dessa satsningar. 

Tvärbanan som går från Umeå till Storuman och där sammankopplas med 
Inlandsbanan är ett sådant stråk som under lång tid varit uppe till diskussion 
och som för Västerbotten är en betydelsefull fråga då vi kan sammankoppla 
hela Västerbotten med resten av landet på ett betydligt enklare sätt. 

Tvärbanan är elektrifierad cirka sex mil från Umeå till Hällnäs, därefter upphör 
elektrifieringen och de sex mil som är kvar till Lycksele saknar el och 
fortsättningsvis tio mil upp till Storuman där tvärbanan sammankopplas med 
Inlandsbanan saknar el. Företaget som driver transport på tvärbanan har 1 
dieseldrivet lok, vilket detta ska ställas mot att de har 90 eldrivna lok.  

En elektrifiering av tvärbanan finns inte med i Trafikverkets järnvägsplan 
2018–2029, vilket innebär att en eventuell satsning på tvärbanan är minst tio år 
bort. Västerbottens inland har en växande industri och en stor företagsamhet. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer ministern att påskynda den så nödvändiga elektrifieringen av 
tvärbanan så att vi kan få en jämställd infrastruktur i hela landet? 

………………………………………

Elisabeth Björnsdotter Rahm (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-15
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


